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Pöytäkirja
Aalto-yliopiston Sähköinsinöörikilta ry:n sääntömääräinen vaalikokous
SIKY03/2021

Aika: maanantai 25.10.2021, kello 20.00

Paikka: Maarintie 8, 02150 Espoo

Paikalla:

Tuukka Syrjänen

Johannes Ora

Toni Lyttinen

Toni Ojala

Salla Lyytikäinen

Simo Hakanummi

Ville Kaakinen

Ilari Ojakorpi

Nestori Yrjönkoski

Juuli Leppänen

Aino Suomi

Justus Ojala

Otto Julkunen

Oskari Ponkala

Elma Tuohimetsä

Suvi Karanta

Sofia Öhman

Henry Gustafsson

Juulia Härkönen

Sakke Kangas

Eero Ketonen

Emilia Kortelainen

Venla Vastamäki

Esko Väänänen

Tommi Oinonen

Niilo Ojala

Heidi Mäkitalo

Juha Anttila

Sauli Norja

Santeri Huhtala

Oliver Hiekkamies

Melisa Dönmez

Eveliina Ahonen



SIKY03/2021 Pöytäkirja sivu 2/14

Sasu Saalasti

Emmaleena Ahonen

Jonna Tammikivi

Erna Virtanen

Timi Tiira

Aaron Löfgren

Samuel Laine

Mikko Suhonen

Iikka Huttu

Visa Kurvi

Liisa Haltia

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 20.07.

2. Kokouksen kokoonpanon toteaminen
Todettiin, että paikalla on 42 varsinaista jäsentä, 0 ulkojäsentä ja 2 muuta henkilöä.
Paikalla on yhteensä 44 henkilöä.

3. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Varsinaisia jäseniä on paikalla yhteensä 42.
Kokouskutsu lähetettiin kaksi viikkoa ennen kokousta kiltalaisille ja kokouksessa on
vähintään 20 varsinaista jäsentä.

Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

4. Kokouksen toimihenkilöiden valitseminen
Kokouksen puheenjohtajana toimii yleisen kokouksen puheenjohtaja Tuukka Syrjänen
kohtaan 9. asti ja sihteerinä hallituksen sihteeri Salla Lyytikäinen kohtaan 8. asti,
kunnes uudet henkilöt valitaan virkoihin.

Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Simo Hakanummi ja Venla Vastamäki, ja

ääntenlaskijoiksi valittiin Ville Kaakinen ja Toni Ojala. Pöytäkirjantarkastajat ja

ääntenlaskijat toimivat toistensa varahenkilöinä.

Myönnettiin puheoikeus kaikille läsnäolijoille.

5. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi sellaisenaan.



SIKY03/2021 Pöytäkirja sivu 3/14

6. Ilmoitusasiat
Avattiin asiasta keskustelu.

Kaakinen: Tenttiviikko on alkanut.
Saalasti: SIK100-seminaari oli hyvä.
Suhonen: Hallitukseen on pelkkiä hyviä hakijoita.

Suljettiin asiasta keskustelu.

7. Killan hallituksen puheenjohtajan valinta vuodelle 2022

Avattiin asiasta keskustelu.

Syrjänen: Molemmat saa vielä noin 30 sekuntia sanoa mitä haluaa. Sen jälkeen ei

asiasta puhuta. Suurin osa oli kuitenkin hallitustyrkkypaneelissa kuulemassa. Kumpi

haluaa aloittaa?

Suhonen: Mä voin aloittaa.

Syrjänen: Noni hyvä eli noin 30 sekuntia kestävä puhe.

Suhonen: Mulla on hyvä motivaatio hommaan ja halu kehittää kiltaa, joten niin

äänestäkää mua. Ei tässä ole kuin hyviä hakijoita.

Huttu: Mä oon Iikka ja mulla on kova into lähteä kiltaa kehittämään. Aina on jotain

mitä kehittää. Mulla on siihen halua ja kykyä. Niinkuin Mikko sanoi, niin miten vain

tässä käy, niin olen tyytyväinen valintaan.

Suljettiin asiasta keskustelu.

Suljettiin ehdokasasettelu.

Äänestys suoritetaan suljettuna lippuäänestyksenä.

Syrjänen: On aika antaa kannatuspuheita. Mikko ja Iikka lähtevät nyt pois tästä.

Syrjänen: Nyt on aika äänestää. Haetaan Mikko ja Iikka takaisin saliin. Nämä ovat

henkilövaalit eli on suljettu lippuäänestys. Meitä on 42 ja kumpi saa enemmän ääniä

niin voittaa. Jos äänet menevät tasan niin arpomalla valitaan. Arvoin äsken

äänestysnumerot. Numero 2 on Mikon äänestysnumero ja numero 3 on Iikan

numero. Ääntenlaskijat tulevat jakamaan viralliset äänestysliput. Kirjoittakaa numero

2 tai 3 ja puolittakaa se sekä laittakaa äänestys uurnaan.

Syrjänen: Onko jollain vielä lippu itsellään? Ei, hyvä.

Syrjänen: Mennään nyt kokoustauolle, kello on 20.29. Kukaan ei saa poistua salista

tauon aikana paitsi ääntenlaskijat.

Syrjänen: Kello on 20.36. Palataan kokoustauolta. Ääntenlaskijat kertovat tuloksen.

Kaakinen: Ääniä oli 42 ja hylättyjä 0. Numerolla 2 oli 34 ääntä ja numerolla 3 oli 8

ääntä.
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Syrjänen: Todetaan suljetun lippuäänestyksen perusteella killan hallituksen uudeksi

puheenjohtajaksi Mikko Suhonen.

Killan hallituksen uudeksi puheenjohtajaksi valittiin Mikko Suhonen äänin: Mikko

Suhonen 34, Iikka Huttu 8.

Siirrytään kokoustauolle, kello on 20.38. Kokousta jatketaan 1.11. klo 17.00 samassa paikassa
eli TU2 -salissa.

Kokoustauko päättyi 1.11.2021. klo 17.12.

Paikalla:

Ilari Ojakorpi

Heidi Mäkitalo

Samuel Laine

Johannes Ora

Sauli Norja

Simo Hakanummi

Tuukka Syrjänen

Toni Lyttinen

Sakke Kangas

Otto Julkunen

Liisa Haltia

Iikka Huttu

Toni Ojala

Jonna Tammikivi

Jesse Räisänen

Sofia Öhman

Suvi Karanta

Salla Lyytikäinen

Oskari Ponkala

Eveliina Ahonen

Elina Huttunen

Patrick Linnanen

Henry Gustafsson

Emilia Kortelainen

Aaron Löfgren

Erna Virtanen

Timi Tiira

Tommi Oinonen

Mikko Suhonen

Eero Ketonen
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Sasu Saalasti

Oliver Hiekkamies

Ville Kaakinen

Eino Tyrvänen

Juha Anttila

Esko Väänänen

Emmaleena Ahonen

Melisa Dönmez

Todettiin, että paikalla on 34 varsinaista jäsentä, 1 ulkojäsen ja 3 muuta henkilöä. Paikalla on

yhteensä 38 henkilöä. Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

8. Killan hallituksen valinta vuodelle 2022

Mikko Suhonen esitteli hallitusesityksen vuodelle 2022.

Avattiin asiasta keskustelu.

Syrjänen: Onko kenelläkään kysymyksiä esityksestä? Jos ei, niin voidaan sulkea

asiasta keskustelu.

Suljettiin asiasta keskustelu.

Syrjänen: Yksi esitys, joten ei tarvitse äänestää. Meillä on nyt siis uusi hallitus

muodostettu.

Killalle valittiin uusi hallitus vuodelle 2022 liitteen 8 mukaisesti.

9. Killan yleisen kokouksen puheenjohtajan valinta

Avattiin asiasta keskustelu.

Syrjänen: Onko meillä kiinnostuneita? Emmaleena ja Ville tulkaa eteen.

Ahonen: Moikka! Ootte varmaan mut tavannut.

Kaakinen: Moi! Mä oon Ville ja ootte varmaan muakin nähnyt monesti.

Suhonen: Kumpi teistä pitäisi valita?

Ahonen: Ville.

Kaakinen: Emmaleena.

Räisänen: Haluatteko kertoa mitä tuohon virkaan kuuluu?

Kaakinen: Vaalikokoukset, kevätkokous ja syyskokous.

Ahonen: Sekä pyynnöstä järjestettävät kokoukset.
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Saalasti: Aikooko kumpikaan rakentaa valtuustoa uudelleen?

Ahonen: Ei.

Kaakinen: Ei.

Tiira: Onko jokaisessa kokouksessa tarjoilut?

Kaakinen: Ei.

Ahonen: Ei.

Saalasti: Tuleeko kokouskutsut ajoissa vai pitääkö niitä lähettää ollenkaan?

Ahonen: 2 viikkoa aikaisemmin pitää lähettää.

Syrjänen: Jos ei ole enempää kysymyksiä, niin olkaa hyvät ja menkää istumaan. Onko

muita, jotka ovat kiinnostuneita? Ei, selvä. Oletteko molemmat vielä käytettävissä

tehtävään?

Kaakinen: En ole.

Syrjänen: Onko Emmaleena käytettävissä?

Ahonen: Kyllä olen.

Suljettiin asiasta keskustelu.

Syrjänen: Muita ei ole ehdolla, joten hyväksytään Emmaleena Ahonen killan yleisen

kokouksen puheenjohtajaksi.

Valittiin Emmaleena Ahonen killan yleisen kokouksen puheenjohtajaksi.

Siirrytään kokoustauolle. Jatketaan kokousta 17.11. klo 17.00 TU1 -salissa.

Kokoustauko päättyi 17.11.2021. klo 17.17.

Paikalla:

Aleksi Helin

Sakke Kangas

Sofia Öhman

Pekka Aho

Veikko Räty

Suvi Karanta

Patrick Linnanen

Aaro Niskanen

Samuel Laine

Juha Anttila

Eerikki Eskola

Ville Lairila

Pinja Leppänen
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Pyry Vaara

Verneri Turkki

Melisa Dönmez

Oliver Hiekkamies

Iikka Huttu

Aleksi Saajakari

Heidi Mäkitalo

Eero Ketonen

Sasu Saalasti

Venla Vastamäki

Elias Damski

Melina Sundell

Tommi Sytelä

Simo Hakanummi

Elina Huttunen

Emma Reinikainen

Iida Luoma

Jenni Marttinen

Julia Pykälä-aho

Johannes Ora

Toni Lyttinen

Jami Hyytiäinen

Elma Tuohimetsä

Tuukka Syrjänen

Elias Lindberg

Karl Lipping

Aaron Löfgren

Aino Suomi

Petrus Asikainen

Elmo Kankkunen

Eero Tihtonen

Emilia Kortelainen

Oskari Ponkala

Samu Nyman

Mikko Suhonen

Ville Kaakinen

Henry Gustafsson

Juulia Härkönen

Peter Lindahl

Liisa Haltia

Esko Väänänen
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Ville-Pekka Laakkonen

Eveliina Ahonen

Justus Ojala

Roni Vallius

Toni Ojala

Aarni Halinen

Niilo Ojala

Tommi Oinonen

Aleksanteri Vesala

Todettiin, että paikalla on 63 varsinaista jäsentä, 1 ulkojäsen ja 2 muuta henkilöä. Paikalla on

yhteensä 66 henkilöä. Kokous todettiin laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

10. Killan toimihenkilöiden valinta vuodelle 2022

Avattiin asiasta keskustelu.

Suhonen: Tässä ensi vuoden esitys. On lähetetty kaikille. Käydään nyt

lyhykäisyydessään läpi. 102 toimihenkilöä, enemmän kuin ennen. 17 fuksia ja 28

ensikertalaista. SIK100 kasvattaa määrää. N-toimikunta uutena. Uusia virkoja.

Jokainen toimikunta tulee eteen esittäytymään.

Fuksitoimikunnan puheenjohtaja esitteli ensi vuoden toimikunnan.

Fuksitoimikunnan esittely päättyi.

Hyvinvointitoimikunnan puheenjohtaja esitteli toimikuntansa.

Lyttinen: Kysymys kiltahuonevastaavalle. Omistatko auton?

Linnanen: Minulla on mahdollisuus lainata autoa.

Kaakinen: Onko tulossa paljon kulttuurijuttuja?

Anttila: Mahdollisesti kyllä, jos on osallistujia.

Syrjänen: Mikä uusi lajikokeilu ensi vuonna?

Liikuntavastaavat: Maahockey.

Huttu: Tuleeko kiltikselle vegaanista pakastepitsaa?

Linnanen: Kyllä.

Hyvinvointitoimikunnan esittely päättyi.

Ohjelmatoimikunnan puheenjohtaja esitteli toimikuntansa.

Aho: Kysymys lukkareille. Lempibiisi sitseillä ja aasinsilta siihen?

Lukkarit vastasivat kysymykseen ja pitivät aasinsillat.
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Saalasti: Kysymys isännille. Kuinka monta ruokapöytää pystytte kantamaan?

Isännät vastasivat, että pystyvät kantamaan yhden. Paitsi Löfgren yhden enemmän

kuin Turkki.

Ahonen Eveliina: Kuinka paljon kilta myy alkoholia?

Kaikki: 0.

Dönmez: Mitä jälkiruokaa teette punasipulista?

Löfgren: Smoothie.

Huttunen: Karamellisoitua punasipulia.

Damski: Keitettyä punasipulia.

Saajakari: Keitettyä.

Vallius: Karamellisoitua.

Lindberg: Punasipulia viinalla.

Turkki: Viinalla.

Oinonen: Jallu vai punssi? Ja miksi jallu?

Kaikki vastasivat jallu, paitsi Turkki kuulalaakeri.

Ahonen: Kuinka monta casee kannatte kerralla?

Kaikki vastasivat neljä, paitsi Damski kuusi.

Dönmez: Tuutteko pikoJouleen vai Dipolin pikkujouluun?

Kaikki tulevat pikoJouleen.

Ohjelmatoimikunnan esittely päättyi.

Opintotoimikunnan puheenjohtaja esitteli toimikuntansa.

Kaakinen: Kuinka paljon noppia teillä on ja paljonko pitäisi olla?

Huttu: Noppia on paljon ja enemmän kuin pitäisi.

Marttinen: Nolla, mutta olen fuksi ja kurssit ovat vielä kesken.

Linnanen: Liikaa.

Haltia: Neljä, jotka sain hyväksilukemalla.

Vastamäki: 67, aikataulussa mennään.

Härkönen: Yli 100, tarkkaa määrää en muista.

Leppänen: 15 noppaa vaille kandi.

Kaakinen: Joko materiaalit abeille saadaan kuntoon?

Haltia: Sovitaan niin.

Hakanummi: Opintovastaaville, mitä haluatte muuttaa koulussa?

Leppänen: Ei tule mieleen mitään tiettyä.

Härkönen: Assaroinnin kehittäminen. 1op pakollisten kurssien sisältöä pitäisi
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muuttaa.

Linnanen: Kontaktiluennot takaisin.

Opintotoimikunnan esittely päättyi.

Sössö-toimikunnan puheenjohtaja esitteli toimikuntansa.

Sössö-toimikunnan esittely päättyi.

Ulkotoimikunnan puheenjohtaja esitteli toimikuntansa.

Kaakinen: Mihin uusia suhteita?

Ora: Tanska, Viro ja Saksa.

Ojala: Suomen ulkopuolelle.

Marttinen: En ole vielä perehtynyt.

Saalahti: Lupaako UTMK olla PoTaviikolla apuna?

Mäkitalo: Kuuluu toimikunnan tehtäviin.

Aho: Uppooko Bäska?

Ojala: Ei uppoa.

Hiekkamies: Kyllä se alkaa uppoamaan.

Kaakinen: Kv-fuksikapteeni. Millä nimellä ollut ennen? Miten muuttaa toimintaa?

Mäkitalo: Ulkomestarilla ollut paljon hommaa, joten ulkomestari ja kv-fuksikapteeni

eriytettiin. Tällöin jää enemmän aikaa ulkosuhteille.

Dönmez: Ulkopatruunalle, mitä hommiin kuuluu?

Hiekkamies: Tuki, kun ulkomestari ja kv-fuksikapteeni eriytetään. Olen mukana

katsomassa, että homma lähtee rullaamaan.

Ulkotoimikunnan esittely päättyi.

Yrityssuhdetoimikunnan puheenjohtaja esitteli toimikuntansa.

Hakanummi: Elma, saitko ikälisiä?

Tuohimetsä: Kyllä.

Kaakinen: Mitä uusia sponsseja ensi vuonna?

Oinonen: General Electric.

Lyttinen: Saadaanko Nokia takaisin?

Oinonen: Ehkä.

Ojala Toni: Tuleeko ensi vuonna lisää excuja?

Gustafsson: Tarkoitus olisi.

Kaakinen: Järkkäättekö paikallisia excuja?

Oinonen: Kyllä.

Ketonen: Tuleeko pohjoisempi excu?

Gustafsson: Ehkä.

Vaara: Entä ydinvoimala excu?
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Gustafsson: Toiveita otetaan vastaan.

Ojala Toni: Paljonko rahaa hommaatte?

Oinonen: Puhutaan sadoista ja tonneista.

Yrityssuhdetoimikunnan esittely päättyi.

Elepajatoimikunnan puheenjohtaja esitteli toimikuntansa.

Lyttinen: Onko tarkoitus, että kisällit nousevat vastaaviksi?

Ponkala: Tavoitteena, että vuoden jälkeen.

Oinonen: Onko pajauttelu kivaa?

Lipping: Aina.

Kaakinen: Millainen kulkumahdollisuus pajalle?

Ponkala: Pajatoimikunnalla on 24/7 pääsy, muille mahdollinen. Toimii HSL-kortilla.

Elepajatoimikunnan esittely päättyi.

Teknologiatoimikunnan puheenjohtaja esitteli toimikuntansa.

Kaakinen: Arska, montako vuotta jatkat vielä teknologiatoimikunnassa?

Halinen: Muutaman.

Aho: Webi on nyt valmis, mikä on uutena projektina?

Lyttinen: Webi ei ole koskaan valmis. Tekniikan ylläpito.

Halinen: Myytävien tuotteiden QR-koodit padiin.

Teknologiatoimikunnan esittely päättyi.

N-toimikunnan puheenjohtaja esitteli toimikuntansa.

Ojala: Minkälaisia tapahtumia luvassa?

Kaakinen: Sitsit, saunailta, sklubin kanssa toimintaa.

Syrjänen: Mikä on n, mikä sklubi ja alumni?

Kaakinen vastasi kysymykseen.

Lyttinen: Ovatko nuoremmat tervetulleita tapahtumiin?

Kaakinen: Kaikki ovat tervetulleita.

N-toimikunnan esittely päättyi.

SIK100-toimikunnan puheenjohtaja esitteli toimikuntansa.

Toimikunta pysynyt samana.

Kaakinen: Tuleeko paras PoTa100?

Ahonen: Kyllä.
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SIK100-toimikunnan esittely päättyi.

Yleisen kokouksen puheenjohtaja Emmaleena Ahonen esitteli

SIK100-historiatoimikunnan.

Tuleva puheenjohtaja Mikko Suhonen esitteli toimikunnattomat toimihenkilöt.

Toimihenkilöiden esittely päättyi.

Suljettiin asiasta keskustelu.

Kokous päätti valita killan hallituksen puheenjohtajan esityksen mukaisesti killan

toimihenkilöiksi vuodelle 2022 liitteen 10 mukaiset henkilöt.

11. Toimikuntien ja niiden puheenjohtajien valinta vuodelle 2022

Hyväksyttiin liitteen 10 mukainen esitys killan toimikunnista ja niiden

puheenjohtajien valinnasta vuodelle 2022.

12. Kahden (2) toiminnantarkastajan ja heidän henkilökohtaisten varahenkilöiden

valinta vuodelle 2022

Avattiin asiasta keskustelu.

Toiminnantarkastajiksi esitettiin Tuukka Syrjästä ja Leo Kivikunnasta ja Tuukka

Syrjäsen varahenkilöiksi Kiia Einolaa ja Leo Kivikunnaksen varahenkilöksi Ella Eilolaa.

Suljettiin asiasta keskustelu.

Valittiin toiminnantarkastajat esityksen mukaisesti.

13. Jaosten nimeäminen vuodelle 2022

Avattiin asiasta keskustelu.

Seuraavia jaoksia esitettiin jaoksiksi vuodelle 2022: Hovinarrijaos, Mökämasiinajaos,

Webijaos, Päiväunijaos, Krokettijaos, Arskajaos, Änärijaos, Oopperajaos ja

Tikanheittojaos.

Suljettiin asiasta keskustelu.

Päätettiin nimetä vuodelle 2022 seuraavat jaokset:

Hovinarrijaos

Mökämasiinajaos

Webijaos

Päiväunijaos

Krokettijaos

Arskajaos

Änärijaos

Oopperajaos
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Tikanheittojaos

14. Tilikertomus ja tilinpäätös vuodelta 2020

Jaakko Peni esitteli liitteen 14 mukaisen tilikertomuksen ja tilinpäätöksen vuodelta

2020.

15. Toiminnantarkastajien lausunto vuodelta 2020

Toiminnantarkastajat antoivat lausunnon tilinpäätöksestä.

Toiminnantarkastajat puolsivat vastuuvapauden myöntämistä.

Kokous kannatti liitteen 15 mukaista toiminnantarkastajien lausuntoa vuodelta 2020.

16. Tilinpäätöksen hyväksyminen

Päätettiin hyväksyä liitteen 14 mukainen tilinpäätös vuodelta 2020.

17. Vastuuvapauden myöntäminen vuoden 2020 tilivelvollisille

Päätettiin myöntää vastuuvapaus vuoden 2020 tilivelvollisille.

18. Muut esille tulevat asiat

Avattiin asiasta keskustelu.

Kaakinen: Kilta on hyvissä käsissä ensi vuonna.

Suhonen: Kohta päästään saunaan.

Suomi: Koirakuva on kiva.

Ojala: Lakkisovitukset alkavat pian.

Kaakinen: Vanhukset hyvissä käsissä.

Saalasti: Sössön joulukalenteriin saa tehdä luukkuja. Ottakaa minuun yhteyttä, jos

kiinnostaa.

Dönmez: Heevit keskiviikkona.

Ahonen: PikoJoulea vietetään 8.12.

Gustafsson: Kohta alkaa joululoma.

Suljettiin asiasta keskustelu.

19. Kokouksen päättäminen

Yleisen kokouksen puheenjohtaja päätti kokouksen kello 18.24.
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Pöytäkirjan vakuudeksi

___________________ ___________________

Tuukka Syrjänen Salla Lyytikäinen
Yleisen kokouksen puheenjohtaja (kohdat 1-9) Sihteeri (kohdat 1-9)

___________________ ___________________

Emmaleena Ahonen Emilia Kortelainen
Yleisen kokouksen puheenjohtaja (kohdat 10-19) Sihteeri (kohdat 10-19)

___________________ ___________________

Simo Hakanummi Venla Vastamäki
Pöytäkirjantarkastaja Pöytäkirjantarkastaja


